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Tid: 2 september 2024 kl. 17.30-19.20 
 
Plats Funktionsrätt Värmlands kansli 
 
Närvarande:  
Föreningar: Afasi  Mats Gustafsson 
 Attention  Elizabeth Odalen Bjord 
 Autism  Katarina Plank 
 Blodcancerföreningen Christina Wahrolin 
 Celiaki  Susann Rydberg 
 FPS Värmland  Ann-Marie Johansson 
 FUB Värmland  Anna-Karin Snahr 
 Glaukom  Olle Söderlind § 1 - 5 
 HjärtLung Värmland Siv Gidlöf 
 Hjärtebarn  Anneli Karlsson 
 Hörselskadades Anita Friberg  § 1 - 9 
 ILCO Värmland  Anna-Karin Kihlström 
 Neuro Värmland Ann Augustsson 
 Njurförbundet  Christer Olsson 
 Osteoporos  Ann-Britt Sandberg 
 Psoriasis Värmland Britt Adolfsson 
 RTP  Anita Björcke 
 Reumatikerdistriktet Inga-Lill Röhr 
 Värmland Dövas Karin Gerdin 
 
Via länk JAG  Josefine Abrahamsson 
 Unga allergiker  Emelie Shahan 
 
Funktionsrätt Karlstad   Vidar Sandell 
 Kristinehamn  Meta Davidsson 
 Grums  Birgitta Gauffin 
 
Styrelsen: ordförande  Monica Ekström 
 vice ordförande  Eva Stjernström 
 Ekonomi  Kent Wallin 
    Lena Pettersson 
    Helena Jonasson 
 tjänstgörande ers Susanna Lindgren 
 tjänstgörande ers Linda Hansen Grundel 
 ersättare  Örjan Arwisdsson 
 
I tjänsten: 1:e ombudsman Stefan Sjökvist 
 Ombudsman  Emma Lindh 
 Två Teckentolkar  
     
 Vuxenskolan  Maria Mattson 
 ABF  Erica Bergquist 
 
 

 
Monica hälsar välkommen och ett upprop gjordes. 
 
 

§ 1 
Mötet öppnas 
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Mötet beslutade 
 
 
att utse Mats Gustafsson att justera protokollet. 
 

§ 2 
Val av justerare  

 
Mötet beslutade 
 
 
att godkänna föreslagna dagordning. 
 

§ 3 
Dagordning 

 
Monica presenterade kvällens gäster, från de två bildningsförbunden 
som Funktionsrättsrörelsen samverkar till största del med. 
 
Från ABF Erica Bergquist och Helena Jonasson och från 
Vuxenskolan Maria Mattson. 
 
ABF inledde och Vuxenskolan följde efter. Båda verkar i hela länet, 
men är hårt drabbade av de minskade statliga bidragen vilket innebär 
att de har fått ställa om verksamhet, men kan fortfarande skräddarsy 
utbildningar efter behov. 
 
Se bifogade presentationer. 
 
Monica tackade för en bra information från de båda studieförbunden 
och uppmanade medlemsorganisationerna att utnyttja den kunskap 
de besitter, inte minst när det gäller föreningsutbildningar. 

§ 4 
Kvällens gäst 
Vuxenskolan 
Maria Mattson 
 
och 
 
ABF 
Erica Bergquist 
Helena Jonasson 
 
 
 
 
bil 1: ABF 
bil 2: Vuxenskolan 

Emma informerade att i höst startar projektet ”kunskap att välja- 
Värmland lär dig mer om säkra betalningar och bedrägerier”, ett 
treårigt projekt lett av Länsstyrelsen i Värmland i samverkar 
med Funktionsrätt Värmland, Studieförbundet Vuxenskolan och 
SeniorNet, PRO. 

Det kommer att erbjudas kostnadsfri utbildning gällande digitala 
betalningar och andra digitala tjänster i hela länet. Ansvarig för 
utbildningen är Vuxenskolan. 

Målet är att de som deltar får en kunskapsgrund så de kommer 
kunna använda digitala tjänster. 
 
Just nu pågår arbetet med att utbilda cirkelledare till projektet. 
Finns det någon i våra föreningar som skulle passa som ledare är 
de välkomna att kontakta Emma. 
 
Mer information och inbjudan kommer till föreningarna. 
 

Ordförandemötet beslutade 
 

att lägga informationen till handlingarna. 

§ 5  
Projektet: 
”kunskap att välja- 
Värmland lär dig 
mer om säkra 
betalningar och 
bedrägerier” 
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Stefan informerade om de nya riktlinjerna för ansökan av 
verksamhetsbidrag för länsföreningar från Region Värmland. Sista 
ansökningsdag är idag 2 september, ansökningen lämnas in digitalt 
på regionens webbplats och måste vara inne idag, därefter stängs 
möjligheten att lämna in. 
 
Synpunkter kom upp att det var svårt att hitta på webbplatsen, även 
att informationen inte är uppdaterad och att det inte finns någon som 
påminner om sista ansökningsdagen för bidrag, vilket kan vara 
förödande för föreningen. 
 
Monica påpekar att informationen har kommit ut till länsföreningarna 
och att det är viktigt med att det finns rutiner men vi får undersöka hur 
det ser ut med andra bidragsrutiner som lokalföreningar kan söka. 
 
Ordförandemötet beslutade  
 
att Uppdra åt Stefan att kolla upp rutiner för de övriga bidragen 
som funktionsrättrörelsen i Värmland kan söka från Region Värmland. 
 

§ 6 
De nya 
ansökningsrutinern
a -regionen 

Årets planeringsdag är beslutad till den 28 september och kommer att 
vara på Hotell Gustaf Fröding, Karlstad Tid:9.00 – 16.00. 
 
Monica uppmanar så många medlemsföreningar som möjligt att 
närvara. Om man uteblir försätter man sin chans att påverka 
verksamheten det kommande året. 
 
Det är på höstmötet i november som verksamhetsplanen beslutas 
men det är den 28 vi planerar och därefter skickas det förslaget vi då 
kommer fram till ut till de som deltog, de tar del av förslaget och 
påpekar om att de vill ändra på något. Deltog man inte under själva 
planeringen så kan man inte komma med några ändringar. 
 
Stefan påtalade att kallelsen redan har gått ut till alla. 

 
Ordförandemötet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna. 
 

§ 7 
Planeringskonferen
sen 28 september 

Monica informerar om styrelsebeslut som Funktionsrätt Värmland har 
tagit om att besöka styrelserna i våra medlemsföreningar. Vi har 
genomfört några besök de senaste åren och kommer att fortsätta 
med detta. Anledningen till besöken är att vi vill minska avståndet 
mellan Funktionsrätt och dess medlemsföreningar samt efterhöra om 
det finns några särskilda behov av stöd och hjälp från Funktionsrätt 
Värmland. Mötena behöver inte vara långa, och bör ske i samband 
med en förenings ordinarie styrelsemöte. 
 
Stefan påpekar att även han som ny ombudsman vill komma ut och 
träffa styrelsen. Vi kommer gärna samtidigt och kan delta digitalt. 
 
Ordförandemötet beslutade 
 

att lägga informationen till handlingarna. 

§ 8 
Styrelsebesök från 
Funktionsrätt 
Värmland 
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Monica rapporterar att årets Funktionsrättsvecka som arrangeras 
tillsammans med Regionen och Länsstyrelsen. Vårt arrangemang 
kommer att ske den 5 december kl. 17:00 - 18:30 med ett digitalt 
panelsamtal som har sin utgångspunkt i FN:s rapport om hur Sverige 
lyckats implementera funktionsrättskonventionen. Samtalet kommer 
att handla om hur vi i Värmland i samverkan kan komma vidare både 
regionalt och lokalt. Samtalet kommer att spelas in och även sändas i 
efterhand. 
 
Christina Wahrolin rapporterar om projektet Guldstänk, ett samarbete 
mellan cancerföreningarna och ILCO i Värmland. Det riktar sig i första 
hand till de som drabbats av cancer eller deras anhöriga. 
Start den 3 september. Yoga, föreläsningar mm kommer ske under 
hösten. 
 
Elizabeth Odalen Bjord, Attention rapporterar att prinsparet kommer 
på besök till föreningen på torsdag den 5 september där även 
landshövdingeparet och Karlstads kommunalråd deltar. 
 
Vidar Sandell, FR Karlstad rapporterade att Funktionsrätt Karlstads 
första ordförandmöte kommer att ske torsdagen den 12 september 
under det nya namnet Funktionsrätt Karlstad. 
 
Linda Hansen Grundel, styrelsen rapporterar om Arvikas 
funkisfullmäktige som äger rum den 30 september. Målet är att de 
som står längst ifrån politiken ska få chans att dela med sig av sina 
erfarenheter och tankar till politiken. Arvika är först ut i Värmland med 
detta. Monica Ekström kommer att medverka.  
 
Ordförandemötet beslutade 
 
att lägga rapporterna till handlingarna. 
 
 

§ 9 
Rapporter 

 
Katarina Plank, Autism Värmland lyfter behovet av resursskola för 
hela i Värmland. Funktionsrätt Värmland bör driva skolfrågan på 
regional nivå. 
 
Monica lyfte återigen vikten av att vara med den 28 för att lyfta denna 
fråga på planeringskonferensen. 
 
Anna-Karin Kihlström, ILCO informerar om riksdagsledamöternas 
motionstid som är nu och uppmanade alla att kontakta dem och ge 
förslag till motioner. En viktig fråga hon vill lyfta är frågan om behovet 
av personlig assistans även efter att man har fyllt 65 år. 
 
 
 
 
 
 
 

§ 10 
Övriga frågor 
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Stefan informerade att 
 
9 september är det KickOff för alla som sitter i någon av våra 
arbetsgrupper/samverkansgrupper. 
 
11 november är nästa ordförandemöte. Där kommer beslutas om 
verksamhetsplanen för 2025, rambudget 2025 samt val till 
arbetsgrupper/samverkansgrupper. 
 
22 november kommer en träff om de borttagna regionsfinansierade 
rehabiliteringsresorna utomlands och bassängerna (berörda kommer 
att kallas av Funktionsrätt Värmland). Region Värmland kommer göra 
en utvärdering av höstens rehab efter att bassängerna stängts och 
efterhöra hur berörda föreningar upplever att det fungerat. 
 
Ordförandemötet beslutade 
 
att lägga informationen till handlingarna. 
 

§ 11 
Möten/aktiviteter 
framöver 

 
Monica tacka alla för deltagandet vid kvällens möte och förklarade 
ordförandemötet för avslutat 
 

§ 12 
Avslutning 

 
 
 
________________________  ____________________________ 
Monica Ekström   Mats Gustafsson 
Mötesordförande   justerare 
 
 
______________________ 
Stefan Sjökvist 
Sekreterare 

 

 


